
Hallituksen jäsenen puolivuotiskatsaus

Vastuualue: Nuorten kilpailutoiminta/Kananen

1. Mitä vastuualueellasi on tapahtunut/tehty viimeisen 6 kk:n aikana? 

Olemme järjestäneet kaikille nuorille avoimen edullisen matalan kynnyksen leirin Kisakeskuksessa loppiaisena yhdessä TUL:n kanssa.

Olemme järjestäneet hiihtolomaleirin C ja D- pikkujunnuille helmikuussa järvenpäässä.

Suunnittelimme GeeBee leirille kutsuttavien nuorien listan yhdessä Timo Rannikon kanssa.

Järjestimme Yläkoulu-leirin Solvallassa huhtikuussa.

Olemme keskustelleet ja pohtineet kokouksissa C -ja B junioreiden mahdollista osallistumista 2022 em-kisoihin.

Suunnittelimme heinäkuulle 18.7.-22.7. A+B-junioreille kutsuleirin, jonka kutsut lähtevät kesäkuun alussa.

Aloitimme syksyn Yläkoulu-leirin suunnittelun.

2. Mitä uudistuksia/muutoksia vastuualueellasi on tehty tai suunnitellaan tehtäväksi? 

Emme juuri nyt suunnitelleet uudistuksia tai muutoksia.

3. Mitä vaikutuksia tehdyillä/suunnitelluilla muutoksilla on strategiaan, talouteen tai lisenssimääriin? 

Leirit on toteutettu talouteen positiivisesti vaikuttavasti.

Uusia lisenssejä leirit eivät suoraan tuo, mutta tyytyväiset harrastajat saattavat tuoda kavereistaan uusia harrastajia.

Leirit saattavat lisätä harrastajasta kilpailijaksi siirtymää, jota kautta hankitaan kalliimpi lisenssi ja vakuutus.

Ed.mainitut seikat mielestäni tulevat liiton strategiaa.
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